
Referat   SU  – mandag 26.mai 2025   klokken 18.30  
  
 
Leder : Kathrine L. Støve  

Elevråd  : Vilje Sørfonden (6A), Mille Møvik (6B)   
Pedagoger : Marianne V. Pettersen ,Håvard Flå 
Politisk oppnevnt : Kjersti Javenes   
FAU :  Alexsander Elmis-Vestergren  
Sekretær : Øystein Mosfjeld  
 
meldt forfall : Rune Skagestad  

 
 
 
  
 
 
Sekretær: Øystein Mosfjeld  
 
Tidspunkt :  kl 18.30-20.00 
  
Møtested:  Personalrommet - Sjøstrand skole – 2. etasje – bygg A     
                                                                                                              
Faste saker:  
 
Elevrådet tar ordet 

● pysj dag - et vellykket “stunt” på skolen - mye humor og gøy. 
● gjøre klar til 5. juni - rokkering-turnering  
● 5. juni - grønn superdag  
● søppeldunker - kan vi se på dette en gang til ? Forslag, se til Møvig skole 
● Fotballtrøye-fredag - markering Barnekreft.  
● skryt - skolepatruljen - gir trygghet  
● ett møte til før sommerferien  
● skolens sosiale mål “ Gjør hverandre gode” 
● TL - er et vellykket prosjekt - flere leker nå. Populært. Mette har fått mye ros for sitt arbeid av 

personalet. 
● våre 2 flotte ledere i elevrådet er godt i gang med forberedelser til “skolekonserten” 

 
Våre 2 elevrådsrepresentanter har utført et fantastisk arbeid i SU. Vi takker Vilje og Mille for innsatsen 
i elevrådet og i SU.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
FAU tar ordet 
Gjennomgang av referat - henviser til skolens hjemmeside.  
Hjertesoner - vi er i gang . det kommer mer informasjon etterhvert. 
Digitale veileder er nå revidert. På sikt er det et ønske om  at barn venter med å anskaffe innkjøp  av 
smart-telefon til de starter på ungdomsskolen.  
Skolen sender ut den reviderte veilederen på Visma  
 
Foreldremøter høsten 2025  - disse må på plass før vi tar sommerferie. Ultimo august må være et mål 
for lkommende skoleår. 26. august trinn 1 
Planen ser ut som følger :  

 
datoer foreldremøter :  
1-3 trinn 2.september 
4-5 trinn 3. september 
6-7 trinn 4. september     

  
 
       
Politisk hjørne(fast post) 
  

● Tilskudd  for alle som driver med idrett - Våg Fotball fikk en god pott - dette er en god sak for 
vår bydel. En ønsker at flere barn skal få et godt fritidstilbud.  

● Oppfølging av elevundersøkelsen - hva skolen gjør av tiltak. Noen elever sier at voksne 
mobber elever.  

 
Ansatte på Sjøstrand gjennomgår spørsmålene slik at alle elever vet hva undersøkelsen spør     
om. Elevene opplever nok at noen av spørsmålene er vanskelig å forstå. Vi bruker også tid til å 
forklare hva mobbing er.  
Vi følger opp undersøkelsen på klassenivå med helt konkrete tiltak. Klassetrivsel er god hjelp 
til å få et bedre bilde av klassemiljøet.  
Mobbebegrepet blir også tatt opp på hver utviklingssamtale.  
 
Vi opplever at noen spørsmål er litt kompliserte - språket er  vanskelig.  
 
 

 
 
Trafikk skolevei (fast post) 
 Skolepatruljen avslutter sitt arbeid i uke 24. Vi takker dem for en ypperlig innsats dette skoleåret.  
------------------------------------------------------------------ 
  
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
SU  mandat- saker (markert med halvfet tekst)  
         
Utviklingssaker:         legge frem av  
    
      
Sak V13-25 Status . Hjertesoner  

Fredag 6. juni la Aenne frem en skiltplan etter tidligere innspill fra SU og FAU. 
Det gjenstår noe arbeid med å lage en infofolder til foreldre.  
Målet er at nye skilt og merking av Drop soner kommer på plass til skolestart  
høsten 2025.         

 
Sak V 14-25      Status neste år FAU og SU - første møte        

Alexander går inn som FAU representant i SU kommende skoleår.  
Kathrine ønsker å fortsette i SU fra høsten av.  
Våre pedagogiske ansatte kan også tenke seg å være ett år til. 
Vi konstituerer SU på vårt første møte i SU høsten 2025.    

   
Sak V 15-25     Innspill til implementering Dialogmodellen                        
  Enighet om at modellen skal implementeres kommende skoleår. Vi har ikke bestemt  
  en fordeling av hvilke trinn det er mest aktuelt og når på året det skal gjennomføres.  

Vi tar saken opp på SU møte høsten 2025.  
 
Sak V 16-25  Evaluering av vårt arbeid skoleåret 2024-2026      

SU har brukt mye tid på skolebehovsplanen.  
Dialogmodellen ble også vedtatt i SU.  
Trafikksikkerhet og Hjertesoner er også blitt arbeidet med dette skoleåret.  
Elevrådet har vært spesielt flinke i år med å legge frem gode saker til SU. De har 
beriket være SU møter. lagt frem gode saker med fokus på gode elevtiltak.  
 
Alt i alt - et godt år med SU skoleåret 2024-2025 :)  
 
 
 
  
 

 Øystein  
- sekretær -  

-   

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1eESf6vOlk1h-n2AzuF5tsxHxCu8eBm6g
https://dialogmodellen.no/

	  

